
RAPORT DE ACTIVITATE - 2024

ROXANA CANTEA - Consilier General al Municipiului București, apartenență la

grupul politic USR - Uniunea Salvați România.

Pe parcursul anului 2024, activitățile pe care le-am desfășurat în cadrul Consiliului
General al Municipiului București sunt următoarele:

Am participat ședințele ordinare și extraordinare ale Consiliului General,
ședințe pentru care m-am pregătit analizând proiectele de hotărâre propuse pe
ordinea de zi a ședințelor și asupra cărora mi-am exprimat votul în conformitate
cu prevederile din Codul Administrativ.

Aici puteți consulta codul administrativ, cel care descrie atribuțiile și obligațiile
consilierilor: https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/249654.

Am participat la ședințele în cadrul comisiilor de specialitate unde sunt
membru: Comisia de Sănătate, Sport și Protecție Socială, Comisia de
Patrimoniu, Comisia de Învățământ și Tineret - dezbatem și avizăm pozitiv sau
negativ proiectele de pe ordinea de zi a ședințelor CGMB. - aici puteți consulta
ședințele: https://www.pmb.ro/consiliu/sedinte/inregistrari-sedinte/2024.

Activitățile de mai sus au presupus numeroase întâlniri fizice și online, în special cu
colegii din grupul USR, dar și cu personalul primăriei, colegi consilieri din alte grupuri
politice și specialiști din diverse domenii. Multă documentare individuală și dezbateri cu
colegii de alianță.

Am fost Președinte de ședință în martie 2024. Prin acest rol am prezidat o
ședință de consiliu, și am participat la întâlniri săptămânale (în plus față de cele
deja menționate), unde am fost prezentă la discuții cu Primarul General și liderii
grupurilor politice privind ordinea de zi a ședințelor. Am primit cereri și petiții din
partea cetățenilor și am discutat cu ei cu scopul de a-i ghida în pașii
administrativi de urmat ca să rezolve problemele punctuale pe care le au.

https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/249654
https://www.pmb.ro/consiliu/sedinte/inregistrari-sedinte/2024


Am avut audiențe cu cetățenii orașului București atunci cand mi s-a solicitat
acest lucru.

Am participat la dezbateri publice organizate pe diverse teme/proiecte de
hotărâre care urmau sa treacă prin votul Consiliului.

În calitate de membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică la nivelul
Municipiului București, am participat la ședințele comisiei în perioada ianuarie -
octombrie 2024 și la realizarea unei consultări publice, pe baza de formular
online cu întrebări, despre cât de siguri se simt bucureștenii în oraș și ce
propuneri au pentru noi astfel încât să creștem gradul de siguranță la nivelul
Municipiului București.

Pe parcursul anului am fost prezentă în calitate de participant sau speaker la
evenimente tematice din oraș, organizate de ong-uri și instituții municipale sau naționale
cu activitate inclusiv asupra Municipiului București, în calitatea mea de Consilier
General fiind în dialog continuu cu cat mai mulți concetățeni, căutând soluții pentru
problemele orașului și direcții de dezvoltare moderne și ușor de implementat.


